

Date: 4 April 2024

تاريخ: 4 أبريل 2024

To: H.E. Chief Executive Officer  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi, UAE

عناية: سعادة/ الرئيس التنفيذي المحترم،  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject:** Closing of nominations for membership of the Board of Directors of Al Yah Satellite Communications Company PJSC - Yahsat ("Yahsat" or the "Company") and list of candidates

**الموضوع:** اغلاق الترشيحات لعضوية مجلس الإدارة شركة اليه سات للاتصالات الفضائية ش.م.ع ("اليه سات" أو الشركة") وقائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة

With reference to the above matter, please be informed that nominations period for membership of Yahsat's Board of Directors was closed at 3.00 PM (UAE time) on Wednesday, 3 April 2024, as per previously published announcements.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود ان نعلمكم بأن أن فترة الترشيح لعضوية مجلس إدارة (اليه سات) قد انتهت في الساعة 3:00 مساءً بتوقيت الإمارات يوم الأربعاء، 3 أبريل 2024، وفقاً للإعلانات التي تم نشرها سابقاً .

Enclosed is the list of candidates for Yahsat's Board elections scheduled to be held on Thursday, 25 April 2024 at 4.00 PM (UAE time), to elect nine members to the Board of Directors of the Company for a term of three years The list of candidates is also uploaded to the Company's website under the following link:

مرفق قائمة المرشحين لانتخابات مجلس إدارة (اليه سات) المقرر عقدها يوم الخميس، 25 أبريل 2024، في تمام الساعة 4:00 مساءً بتوقيت الإمارات، لانتخاب تسعة أعضاء لمجلس إدارة الشركة لمدة ثلاث سنوات. كما وتم تحميل قائمة المرشحين على موقع الشركة عبر الرابط التالي:

<https://www.yahsat.com/en/investor-relations/yahsat-board-election-2024>

<https://www.yahsat.com/en/investor-relations/yahsat-board-election-2024>

Clint Irwin Fransquinho de Barros

كلنت اروين فرانسقنيهو دي باروس

Board Secretary

أمين سر مجلس الإدارة



Al Yah Satellite Communications Company PJSC  
P.O. Box 93693  
Abu Dhabi, United Arab Emirates  
T +971 2 510 0000  
E info@yahsat.ae

Yah Sat PJSC  
A private joint stock company with paid in capital of  
AED 10,000,000. Commercial Registration No. 1005700

شركة اليه سات للاتصالات الفضائية ش.م.خ  
ص ب 93693  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة  
هاتف +971 2 510 0000  
بريد إلكتروني info@yahsat.ae

اليه سات ش.م.خ  
شركة مساهمة خاصة برأسمال مدفوع  
رقم السجل التجاري 1005700  
10,000,000 درهم.



اليه سات yahsat

# Board Of Directors Candidates

# List of candidates for membership of YAHSAT's Board of Directors

## قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة "الياه سات"



الرقم	اسم المرشح	الجنسية	صفة العضوية	Membership Type	Nationality	Candidate Name
١	<u>سعادة طارق الحوسني</u>	الإمارات	غير مستقل	Non-Independent	UAE	<u>HE Tareq Al Hosani</u>
٢	<u>سعادة مريم المهيري</u>	الإمارات	مستقل	Independent	UAE	<u>HE Maryam AlMheiri</u>
٣	<u>سعادة راشد الغافري</u>	الإمارات	غير مستقل	Non-Independent	UAE	<u>HE Rashed Al Ghafri</u>
٤	<u>سعادة مسعود محمد شريف محمود</u>	الإمارات	غير مستقل	Non-Independent	UAE	<u>HE Masood M. Sharif Mahmood</u>
٥	<u>أدريان ستيكل</u>	الولايات المتحدة الأمريكية	مستقل	Independent	USA	<u>Adrian Steckel</u>
٦	<u>غاستون أوردا</u>	الأرجنتين	مستقل	Independent	Argentina	<u>Gaston Urda</u>
٧	<u>كريم ميشيل صباغ</u>	كندا	مستقل	Independent	Canada	<u>Karim Michel Sabbagh</u>
٨	<u>سلطان الشكيلي</u>	الإمارات	مستقل	Independent	UAE	<u>Sultan Alshkeili</u>
٩	<u>الدكتور بخيت الكثيري</u>	الإمارات	مستقل	Independent	UAE	<u>Dr. Bakheet Al Katheeri</u>
١٠	<u>إسماعيل علي عبدالله</u>	الإمارات	مستقل	Independent	UAE	<u>Ismail Ali Abdulla</u>



## HE Tareq Al Hosani

### Vice Chairman

HE Tareq Abdulraheem Al Hosani is the Secretary General of Tawazun Council, the government authority responsible for acquisition management, industrial development and the setting of regulations, standards and governance for the defence and security industry. He manages the day-to-day business activities of Tawazun Council.

### Other Directorships

Bayanat (C), Tawazun Technology & Innovation (C), Munich Health Daman Holding Limited (C), Al Forsan Holding Company (VC), Royal Jet Group (BM), Rabdan Academy (BM)

## سعادة طارق الحوسني

### نائب رئيس المجلس

يشغل سعادة طارق الحوسني منصب الأمين العام لمجلس التوازن الاقتصادي، الهيئة الحكومية المسؤولة عن إدارة عمليات الاستحواذ، والتنمية الصناعية ووضع اللوائح والمعايير والحوكمة لقطاع الدفاع والأمن. كما يتولى سعادته إدارة الأنشطة التجارية اليومية بمجلس التوازن الاقتصادي.

### عضويات ومناصب أخرى

شركة بيانات (رئيس مجلس الإدارة)، توازن للتكنولوجيا والابتكار (رئيس المجلس)، ميونيخ هيلث ضمان القابضة المحدودة (رئيس المجلس)، شركة الفرسان القابضة (نائب الرئيس)، مجموعة رويال جت (عضو مجلس)، أكاديمية ريدان (عضو مجلس)



## HE Maryam AIMheiri

### Director

HE Maryam AIMheiri is Director General of the Abu Dhabi Media Office (ADMO), having overseen its growth from launch to becoming the emirate's central source of news, information and stories about Abu Dhabi for a local and global audience.

### Other Directorships

Executive Committee of Executive Council (Member), UAE Special Olympics Board of Trustees (VC), Honorary Advisor to the Board of Abu Dhabi University (BM), Mohamed bin Zayed University for Humanities (BM), Emirates Red Crescent (BM), Fatima Bint Mubarak Ladies Sports Academy (BM)

## سعادة مريم المهيري

### عضو مجلس إدارة

تشغل سعادة مريم المهيري منصب المدير العام للمكتب الإعلامي لحكومة أبوظبي وقد أشرفت على نموه منذ انطلاقة الى أن أصبح المصدر الرئيسي للأخبار والمعلومات عن أبوظبي للجمهور المحلي والعالمي.

### عضويات ومناصب أخرى

المجلس التنفيذي لإمارة أبوظبي (عضو)، الأولمبياد الخاص الإماراتي (نائبة الرئيس)، مجلس أمناء كلية أبوظبي الحكومية (نائبة الرئيس)، جامعة محمد بن زايد للعلوم الإنسانية (عضو مجلس)، الهلال الأحمر الإماراتي (عضو مجلس)، أكاديمية فاطمة بنت مبارك للرياضة النسائية (عضو مجلس)



## HE Rashed Al Ghafri Director

HE Rashed Al Ghafri is a representative on the UAE's Supreme Council of National Security and previously was the President of Strategic Projects at EDGE Group, with more than 30 years' experience in the electrical engineering field.

### Other Directorships

Thuraya Telecommunications Company (C)

## سعادة راشد الغافري عضو مجلس إدارة

سعادة راشد الغافري هو ممثل في المجلس الأعلى للأمن الوطني بدولة الإمارات العربية المتحدة، وشغل سابقاً منصب رئيس المشاريع الاستراتيجية في مجموعة إيدج، ويتمتع بخبرة تزيد عن 30 عاماً في مجال الهندسة الكهربائية.

### عضويات ومناصب أخرى

شركة الثريا للاتصالات (رئيس المجلس)



## HE Masood M. Sharif Mahmood

### Director

HE Masood Mahmood is the Chief Executive Officer of Etisalat UAE by e&, having previously held the role of Director General at the Department of Finance of the Government of Abu Dhabi and, prior to that, serving as the Chief Executive Officer of Yahsat for nearly nine years. He has over 20 years of experience in investment management, telecommunications and the space sector.

### Other Directorships

Emirates Nuclear Energy Corporation (BM), UAE Space Agency (BM), Wio Bank (BM)

## سعادة مسعود محمد شريف محمود

### عضو مجلس إدارة

يشغل سعادة مسعود محمود منصب الرئيس التنفيذي لعمليات «اتصالات الإمارات»، وشغل سابقاً منصب المدير العام في الدائرة المالية في حكومة أبوظبي. وقبل توليه لهذا المنصب، شغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة الياه سات لما يقارب تسع سنين. ويتمتع بخبرة تزيد عن 20 عاماً في إدارة الاستثمار والاتصالات وقطاع الفضاء.

### عضويات ومناصب أخرى

مؤسسة الإمارات للطاقة النووية (عضو مجلس)، وكالة الإمارات للفضاء (عضو مجلس)، منصة ويو بانك (عضو مجلس)



## Adrian Steckel

### Director

Adrian Steckel has been focused on technology and connectivity for the last 20 years. He was the CEO of OneWeb from September 2018 until November 2020, upon its emergence from Chapter 11, with investment from the UK government and Bharti Global.

### Other Directorships

CONX Corp (BM), InfoBionic (BM), Hyper Reality Partners (BM), Uphold Limited (BM)

## أدريان ستيكل

### عضو مجلس إدارة

ركز أدريان ستيكل على التكنولوجيا والاتصال على مدار العشرين عاماً الماضية. شغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة "وان ويب" من سبتمبر 2018 حتى نوفمبر 2020 ، بعد إعادة تنظيمها بموجب الفصل 11 ، باستثمارات من حكومة المملكة المتحدة وشركة "بهارتي جلوبال".

### عضويات ومناصب أخرى

كونكس كوربوريشن (عضو مجلس)، انفو بيونك (عضو مجلس)، هايبر ريالتي بارتنرز (عضو مجلس)، أبهولد ليمتد (عضو مجلس)





## Gaston Urda

### Director

Gaston Urda is the Sr. Advisor to the Chief Executive Officer of the UAE investment platform at Mubadala. Since joining Mubadala in 2008, his primary responsibilities have been to oversee and manage investments across different geographies and sectors including logistics, transportation, mining, aerospace services, real estate investment management, renewables and utilities.

### Other Directorships

The Sanad Group (BM), Virgin Orbit Holdings (BM), SR Technics Switzerland AG (BM), AI Masar Investments (BM)

## غاستون أوردا

### عضو مجلس إدارة

يشغل السيد/ أوردا منصب مستشار أول للرئيس التنفيذي لمنصة الاستثمار الإماراتية في مبادلة. منذ انضمامه إلى مبادلة عام 2008، كانت مسؤولياته الأساسية تتمثل في الإشراف على الاستثمارات وإدارتها عبر مناطق جغرافية وقطاعات مختلفة شملت الخدمات اللوجستية والنقل والتعدين وخدمات الطيران وإدارة الاستثمار العقاري ومصادر ومرافق الطاقة المتجددة.

### عضويات ومناصب أخرى

مجموعة سند (عضو مجلس)، فيرجن أوربت هولدينج (عضو مجلس)، اس آر تكنيكس سوتزرلاند إيه جي (عضو مجلس)، المسار للاستثمارات (عضو مجلس)



## كاريم ميشيل صباغ

### مرشح

Karim Sabbagh is the Managing Director designate of Space42, the proposed merger of Yahsat and Bayanat. He has a track record of leadership in the global space industry. Until recently, he was the Managing Director and lead for Europe and the Middle East at E-Space with the mission to create a global space company focused on hyperscale IoT. He is also the former President and CEO of SES, Chairman of SES ASTRA and a member of the Board of Directors of O3b Networks, prior to its acquisition by SES. He joined SES from consulting firm Booz & Co., where he served as practice leader and advised global satcom and telecom operators.

### Other Directorships

## كاريم ميشيل صباغ

### مرشح

سيتمولى كاريم ميشيل صباغ منصب العضو المنتدب لشركة «سبيس 42» عند إتمام عملية الاندماج. يمتلك كاريم ميشيل صباغ سجلاً حافلاً بالعمل القيادي في قطاع الفضاء العالمي، حيث شغل في الفترة الأخيرة منصب المدير الإداري لشركة «إي سبيس» في أوروبا والشرق الأوسط، ورُكز خلال تلك المدة على إنشاء شركة عالمية تقدّم خدمات إنترنت الأشياء، كما شغل سابقاً منصب الرئيس والمدير التنفيذي لشركة «إس إي إس»، ورئيس مجلس إدارة «إس إي إس أسترا»، وعضو مجلس الإدارة في شركة «او 3 بي نتوركس» قبل الاستحواذ عليها من قبل شركة «إس إي إس». وكان صباغ قد انضمّ إلى «إس إي إس» قادماً من شركة "بوز أند كو" الاستشارية، حيث قدّم خدماته الاستشارية للعديد من الشركات العالمية المشغلة لخدمات الاتصالات الفضائية.

### عضويات ومناصب أخرى



## Sultan Alshkeili

### Candidate

Sultan has over 25 years of experience in the private and public sector in Abu Dhabi including financial markets and stocks. As a legal expert he served as an advisor in the Abu Dhabi Department of Finance. After 25 years of service, he pursued a dedicated focus to his personal business and projects. He is now the founder and director of Sultan Al Shukaili Law Office for Advocacy, Studies and Research.

### Other Directorships

Nominated for the Board of Directors of Etisalat Telecommunications Corporation in 2012. Registered in the records of the Abu Dhabi Chamber of Commerce and Industry since 2006 as a commercial arbitrator and mediator.

## سلطان الشكيلي

### مرشح

سلطان لديه أكثر من 25 عامًا من الخبرة في القطاعين الخاص والحكومي في إمارة أبوظبي، وأنظمة أسواق المال والأسهم. وكونه خبير قانوني، عمل مستشاراً قانونياً في دائرة المالية إلى أن تفرغ بعد خدمة امتدت 25 سنة لإدارة أعماله ومشاريعه الخاصة. الآن، هو مؤسس ومدير مكتب سلطان الشكيلي للمحاماة والدراسات والبحوث.

### عضويات ومناصب أخرى

تم ترشيحه لعضوية مجلس إدارة شركة الإمارات للاتصالات في عام 2012. مقيد في سجلات غرفة تجارة وصناعة أبوظبي من 2006 كمحكم وموفق تجاري.



## Dr. Bakheet Al Katheeri

### Candidate

Dr. Bakheet Al Katheeri has over 20 years of experience and is the Chief Executive Officer of Mubadala's UAE Investments platform, having previously held the role of Executive Director of the UAE Industries. He held numerous leaderships positions At Mubadala Energy, as Chief Growth Officer, Chief Operations Officer and later Chief Executive Officer. Prior to that he had a distinguished tenure at Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC).

### Other Directorships

Mubadala Energy (BM), Emirates Global Aluminum (EGA) (BM), Masdar (BM), Tabreed (BM), Dolphin Energy (BM), Emirates Integrated Telecommunications Company (Du) (BM)

## الدكتور بخيت الكثيري

### مرشح

د. بخيت الكثيري لديه أكثر من 20 عامًا من الخبرة وهو الرئيس التنفيذي لقطاع الاستثمار في الإمارات، الذراع الاقتصادي الوطني لشركة مبادلة للاستثمار، حيث شغل سابقاً منصب المدير التنفيذي لوحدة الصناعات الاستراتيجية. شغل الدكتور بخيت العديد من المناصب القيادية في مبادلة للطاقة، حيث كان رئيس التنفيذي للتطوير و رئيس العمليات وفي وقت لاحق الرئيس التنفيذي. وقد بدأ الدكتور بخيت مسيرته المهنية في شركة بترول أبوظبي الوطنية (أدنوك).

### عضويات ومناصب أخرى

مبادلة للطاقة (عضو مجلس)، الإمارات العالمية للألمنيوم (عضو مجلس)، شركة أبو ظبي لطاقة المستقبل "مصدر" (عضو مجلس)، ، تبريد (عضو مجلس)، شركة دولفين للطاقة (عضو مجلس)، شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة "دو" (عضو مجلس)



## Ismail Ali Abdulla

### Candidate

Ismail Abdulla is the Managing Director of Strata. He is also Director in UAE Clusters at Mubadala Investment Company. He brings a decade of experience in finance and business development within the aerospace industry. From his position at Mubadala, Ismail played a key role in the creation of Strata, acting as the company's asset manager since 2009. He previously served as project lead for the Nibras Al Ain Aerospace Park. Ismail joined Mubadala in 2008, during his tenure, Ismail has held a series of roles within the Aerospace, Renewables, and ICT (AR&I) platform's business development team and guided countless projects from conception through to delivery.

### Other Directorships

Strata (Director BM), Strata Solvay Advanced Composites (Chairman), Levidian Nanosystems (Director BM), MIC UAE Investments (Director BM), Sustainable Holding (Chairman), Solutions+ (Director BM)

## إسماعيل علي عبدالله

### مرشح

يشغل إسماعيل علي عبدالله منصب رئيس وحدة المجمعات الاستراتيجية ضمن قطاع الاستثمار في الإمارات التابع لشركة مبادلة للاستثمار، كما يشغل إلى جانب ذلك، منصب العضو المنتدب لشركة ستراتا. خلال مسيرته المهنية في مبادلة، أدى إسماعيل عبدالله دوراً رئيسياً في تطور شركة ستراتا منذ توليه منصب مدير المحفظة الاستثمارية للشركة في عام 2009. شغل سابقاً منصب قائد المشروع لمجمع نبراس العين للطيران. تولى إسماعيل، منذ التحاقه بمبادلة في عام 2008، بالعديد من المهام ضمن فريق تطوير الأعمال التابع لقطاع صناعة الطيران والطاقة النظيفة وتكنولوجيا المعلومات والاتصالات، وأشرف على عدد كبير من المشاريع منذ بدايتها وحتى اكتمالها.

### عضويات ومناصب أخرى

ستراتا (عضو مجلس)، ستراتا سولفاي (رئيس المجلس)، ليفيديان نانو سستمس (عضو مجلس)، مبادلة الاستثمار في الإمارات (عضو مجلس)، سستينبل هولدنجز (رئيس المجلس)، سولوشنس+ (عضو مجلس)